V12 夹耳式无线蓝牙耳机







2. 蓝牙配对

1. 打开充电仓, L/R 耳机自动进入蓝牙配对模式, 等待连接。 2. 打开手机上的蓝牙, 搜索设备名 V12, 点击进入连接。 (语音提示: L/R 耳机连接接示音)

3. 使用方法

1 用一只手按住耳朵,把耳机挂在耳朵上

2. 旋转调整耳机喇叭位置,上下移动直到耳机完全贴合耳朵的轮廓。 3. 注意区分 L/R 的佩戴位置,如果拿反则佩戴不上去。

| 功能名称 | 操作方式及状态 | 指示灯状态 | 提示音 | |
|-------------------------|--|------------------|--------------------|--|
| The name of the | Operation mode and status | Indicator status | Prompt | |
| function | | | | |
| 耳机连接 | 耳机进入配对模式后,操作手 | 无 | 蓝牙已连接 | |
| Connect | 机等设备连接耳机:第二次连 接,耳机会自动回连设备 | | | |
| 林斯电话 | 通话状态 任意单击 L/R 耳机 | 无 | 无 | |
| Hang up the phone | | | | |
| 拒接来电 Reject Call | 来电状态任意 L/R 耳机长按 2S | 无 | 无 | |
| 来电接听 Answer Call | 通话状态 任意单击 L/R 耳机 | £ | 无 | |
| 加音量 | 长按右边耳机 | 无 | 有最大音量提示 "音量已最大" | |
| 减音量 | 长按左边耳机 | 无 | 无 | |
| 下曲 Next Song | 双击右边耳机进入下一曲 | 无 | 无 | |
| 上曲 Previous Song | 双击左边耳机进入上一曲 | 无 | 无 | |
| 音乐播放/智停 Play/Pause | 单击任何一边耳机 | 无 | 无 | |
| 低电量 | 表明耳机电池电压已低于 3.4V | 红灯 5 秒闪亮 1 次 | 电量不足 | |
| 电量显示 show | 耳机连接成功后支持 IOS 系 统及部分安卓手机电池电量 显示 | 无 | 无 | |
| 关机 Power Off | 放入充电仓盖上盖后关机。 1、 年机在田边配对模式下 5 分钟无设备连接元子机。 2、 年机中连接设备距离过滤, 年机进入田进配对状态。5 分钟无设备连续,关机 3、 耳机电池电压低到 3.1V, 自动关机 | 无 | 关机 | |
| 开机 Power On | 打开充电仓益子自动开机。 | 无 | 开机 | |
| 语音助子 Voice Assistant | 三击任意边耳机 | 无 | 无 | |

请遵守以下注意事项以免导致伤害造成财产损失。长时间使用高音量会刺激耳 可能会导致听力减弱等恶性影响。为了更好的保护耳部听力,请注意防止音 量过高的情况。根据连接本机蓝牙设备的不同,通话时可能会出现啸叫现象,请 随时注意保持适当的音量,提高音量时请逐渐进行,突然加高音量可能会损伤耳

如在使用本机时出现皮肤过敏等症状,请尽快停止使用并询问医生,或联系维修 由小坡的某种的原理市场经验证

 请不要将耳机本体置于后裤兜内以免坐下时产生挤压,出现变形或其他故障。 2. 请不要在飞机机舱内使用本机,无线电波等影响可能引发 误操作造成事故, 3. 请不要在医疗器械附近使用本机,无线电波等影响可能引发心脏起搏器或其他 医疗用电子设备出现故障。

4. 请不要在拥挤的牟服内等嘈杂的场所或医疗机构的室内使用本机。请不要在自 动门,火灾报警器等自动控制设备附近使用。无线电波等影响可能引发误操作地

请遵守以下注意事项以免导致火灾、触电、发热、起火等引发的死亡成重大伤害。 请不要用手直接触碰充电电池泄漏液体。如泄漏液体不慎进入眼睛,为避免可能 引发失明的情况,请不要搓揉眼睛,并马上用清水充分冲洗后及时就医治疗,如泄 溺液体不慎碰到身体或衣服,为避免可能出现烫伤或其他伤害,请马上用清水等 进行清法,如皮肤出现炎症或其他伤害请及时健医治疗。 请使用附赠的 USB Type-C 配件进行充电。破损,电池漏液,过热等情况可能引发 火灾或其他伤害,造成周围的污染及损伤。切勿自行拆解本机,以免引发故障或触 电等情况。如需进行充电电池更换,或内部检查,维修等情况,请及时联系售后服 身中心或购买时的专门店。请不要将本机暴露在高温处或发热设备周围,如火焰

免费维修政策:

电池(电池包或组合电池)不得暴露在过热环境。

1. 如果产品在保修期内正常使用出现故障,我们将按照本手册进行免费维修。 2. 此文件可重新签发请妥善保管,如出现以下情况,即使在保修期内发生故障。 以下楼况业企的取寿用。

附近,直射的阳光下,或处于高温下的汽车内部等高温场所使用,保管及效量。

(1)如果没有出示保修卡(2)如果无法确认购买日期(3)如果产品超过保修时间。 发生故障而提出维修请求

(4) 误用(核照使用说明书中的注意事项等正常使用)(5) 其他原因造成设备的故障或损坏,或由于维修或改装不当造成的故障或损坏(6)因火灾、地震、风灾、 水灾、雷击或其他自然灾害、污染、益害、电压异常等遭成的故障或损坏 (7) 更换磨损或易损零件。更换胜零件

3. 可使用再制造零件或替代零件进行维修。此外,维修更换的旧零件和我们会妥 因故障无法使用本产品所造成的损失。我们将不予赔偿。

产品保修:

保信车的

本产品自购买日起,享有一年的保修期限。 本厂由自购头口定, 手有一中的抹移棚限。 保修的产品在进修时凭本保修凭证及有效销售凭证, 符合下列条数时即可保修。 1. 焦的验备必须按照产品使用说明书正确使用:

2. 本保修卡不适用于人为、意外(火灾、外力挤压、坠落等)或者自然灾害(地震、 台风、雷电等)所致的故障或损坏等;

3. 本保修卡遗失后不再补发,请和销售凭证一同妥善保存。

| 产品名称: | |
|-----------|--|
| 전부: | |
| 购买时间: | |
| 姓名: | |
| 联系电话: | |
| 购买地点: | |
| 经销商名称及地址: | |

请将此凭证妥善保存,若您的设备需要保修服务,请联系您所购入设备的经销商。

V12 clip-on wireless Bluetooth headset







1. Product structure



Product parameters

| Product model | V12 | |
|------------------------------|-----------------|--|
| Bluetooth version | 5.3 | |
| Charging compartment battery | 350mAh | |
| Earphone battery | 30mAh | |
| Transmission radius | 10m | |
| Music time | About 4 hours | |
| Charging interface | USB TYPE-C | |
| Charging time | About 1.5 hours | |

2.Bluetooth pairing

1.Open the charging bin. The L/R headset automatically enters Bluetooth pairing mode and waits for connection.

2.Open Bluetooth on your phone, search for device name V12, and click to connect, (Voice prompt: L/R headphone connection prompt sound)

 Hold down the ear with one hand and hang the earphones on the ear
 Rotate and adjust the position of the earphone speaker, moving it up and down until the earphones fully fit the contour of the ear.

3.Pay attention to distinguishing the wearing position of L/R,if it is taken upside down,it

4. Operation list

| Function Name | Operation mode and status Indicator status | | Prompt |
|---------------------|--|--|--|
| Connect | After the earphones enter paining mode, connect them to devices Connect such as mobile prospect on the nothing second connection, the headphones will automatically accorded to the device. | | Bluetooth connected |
| Hang up the | Call status,click on L/R earphones at will | nothing | nothing |
| Reject Call | Call status Any L/R,Long press the earphones for 2 seconds | | nothing |
| Answer Call | Call status, click on L/R earphones at will | | |
| Turn it up | Long press the right headset nothing | | There's a maximum volume cue. "The volume is at maximum. |
| Reduce the volume | Long Press left headset | nothing | nothing |
| Next Song | Double-click on the right nothing headset to go to the next track | | nothing |
| Previous Song | Double-click the left headset to enter the previous track | | |
| Play/Pause | Click on either side of the headset | nothing | nothing |
| Low power | The voltage of the earphone bettery is lower than 3.4 V | The red light flashes once every five seconds | Insufficient power |
| Electricity display | After successfully connectiong the earphones, it supports IOS system and some Android phone battery level display | nothing | nothing |
| Power off | Ad the cover on the charging bin and shut down the muchine and the muchine and the second and the connection social security distance is too far, the earphore seters the ration consection muchine second and the secon | nothing | Turn it off |
| Power on | Open charging bin Masako automatically boot | nothing | Power on |
| Voice Assistant | Three clicks on any side of the headset | nothing | nothing |

Notes

Please follow the following precautions to avoid injury and property damage. Long term use of high unlumeran irritate the ears and may lead to maliment effects such as reduced hearing To better protect your ealhearing, please pay attention to preventing excessive volume.

Depending on the Bluetooth device connectecto the device, there may be a whistling phenomenon during calls. Please always pay attention to maintaining an appropriate volume, and gradually increase the volume. Suddenly increasing the volume may

If you experience skin allergies or other symptoms while using this device, please stop using it as soon as possible andconsult a doctor, or contact a repair center or the seller at the time of purchase for further information.

or other malfunctions when sitting down

2. Please do not use this aircraft in the cockoit, as radio waves and other factors may cause accidental operation and accidents

3 Please do not use this device near medical devices as radio waves and other influences may cause malfunctions inpacemakers or other medical electronic devices.

4. Please do not use this machine in crowded carriages, noisy places, or indoor medical facilities. Please donot use near automatic control devices such as automatic doors and fire

Please follow the following precautions to avoid death or serious injury caused by fire, electric shock heat fire, etc. Please do not touch the leaking liquid of the charging battery directly with your hands. If theliquid accidentally enters the eyes, to avoid the possibility of blindness, please do not rub the eves and immediately rinse thoroughly with water before seeking medical treatment. If the leaked liqui accidentallytouches the body or clothes, to avoid possible burns or other injuries, please wash with water immediately.If skin inflammation or other injuries occur, please seek medical treatment in a

Please use the included USB Type-C accessory for charging. Damage, battery leakage, overheating, and other situations may cause fire or other injuries, causing pollution and damage to the surroundingarea. Do not disassemble this machine on your own to avoid malfunctions or electric shock. If younced to replace the rechargeable battery, conduct internal inspections, repairs, etc.. nlease contact the after sales service center or the specialized store at the time of numbase in a timely manner. Please do not expose this device to high temperatures or around heating equipment such as nearflames, direct sunlight, or in high-temperature areas such as the interior of cars. Keep and place itBatteries (battery packs or combination batteries) must not be exposed to overheating

Free maintenance policy:

y -ring the warranty period, we wil provide free repair according to this manual.

2. This document can be reissued and please keep it safe. in case of anymalfunction during the warranty nerind fees will be charned

(1) If no warranty card is presented (2) if the numbase date cannot be confirmed (3) if the product exceeds the warrantperiod and malfunctions, a repair request is made (4)Misuse (precautions in the technical manual for normal use, etc.) (5)Equipment malfunctiono damage caused by other reasons, or malfunction or damage caused by improper maintenanceor

modification (6) Malfunctions or damage caused by fire, earthquake, wind, flood, lightning prother natural disasters, pollution, salt damage, abnormal voltage, etc. (7) Replace worn orvulnerable

3. Remanufactured parts or replacement parts can be used for maintenance. In addition, repair and

We will not compensate for any losses caused by the inability to use this product due to malfunctions.

Product warranty:

Warranty terms

This product has a one-year warranty period from the date of purchase

The products under warranty can be repaired with this warranty certificate and a valid sales certificate whan they meet the following terms

1. Your device must be used correctly according to the product manual

2. This warranty card is not applicable to faults or damages caused by human factors, accidents (fire, external pressure,falling, etc.), or natural disasters (earthquakes, typhoons, lightning, etc.); 3. This warranty card will not be reissued after it is lost. Please keep it properly together with the

| Product Name: | |
|--------------------------|--|
| Model: | |
| Purchase time: | |
| Name: | |
| Contact phone number: | |
| Purchase location: | |
| Dealer Name and Address: | |

Please keep this certificate properly. If your equipment needs warranty service, please contact the

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

Any changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could woid the user's authority to operate the equipment. NOTS: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class S digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and on redistarted frequency energy and, if not installed and used in accordance with the

| | | instruction, my came hurshi interference to redic communication. Sourcer, there is no generates that interference will not cover in a perticular installation. If this equipment does cames harshi interference to radio or television reception. An expectation of the second of the se |
|--|--|--|
| | | |